
BRM.0002.2.7.2015 

                          P r o t o k ó ł nr XI/2015 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytej 27 sierpnia 2015 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 
............................................................................................................ 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
  

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej, o godz. 9
30

 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości stwierdził, iż zgodnie  

z listą obecności, w sesji uczestniczy 21 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady, wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 
 

Na sesję spóźnili się:  

radny Marcin Wroński (przybył na sesję o godz. 9
35

), 

radna Anna Mikołajczyk-Cabańska (przybyła na sesję o godz. 9
35

). 
 

Sesji przewodniczył: Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący RM.  
 

Sekretarz obrad: Ryszard Rosiński. 
 

Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący RM: 

Wysoka Rado, dzisiejsza sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 3 

ustawy o samorządzie gminnym oraz w trybie określonym w § 21 ust. 2 Statutu 

Miasta, na wniosek Prezydenta Miasta Inowrocławia, który wpłynął do mnie  

w dniu 21 sierpnia br. Do wniosku o zwołanie sesji został dołączony także 

porządek obrad wraz z projektami uchwał. 
 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie aktualizacji podziału Miasta 

Inowrocławia na stałe obwody głosowania: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Organizacyjnego i Informatyki, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 25 października 2015 r.: 

 jak w punkcie 3. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2015: 

 wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

 wystąpienie Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

6. Zakończenie obrad. 
 

Przesłany radnym porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad.2. Wybór sekretarza obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący RM: 

Na sekretarza obrad proponuję pana radnego Ryszarda Rosińskiego. 

Czy są inne propozycje? 

Nie widzę. Czy pan radny wyraża zgodę? 
 

Ryszard Rosiński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

głosowanie:    za – 21,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 
 

Proszę pana sekretarza o zajęcie miejsca i pomoc w prowadzeniu sesji, 

szczególnie podczas głosowań.  
 

Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie aktualizacji podziału 

Miasta Inowrocławia na stałe obwody głosowania – (projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 4  do protokółu).  
 

Maciej Piątkowski – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego i Informatyki: 

Przedstawił projekt uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 
 

Zapytań i głosów w dyskusji do projektu uchwały nie było. 
 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska Inowrocławia jednogłośnie (22 – za, przeciw – 0, wstrz. się – 0) 

podjęła uchwałę nr XI/98/2015 w sprawie aktualizacji podziału Miasta 

Inowrocławia na stałe obwody głosowania. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokółu. 
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Ad.4 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych 

obwodów głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do 

Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 25 października 

2015 r. – projekt uchwały stanowi załącznik nr 6  do protokółu.  
 

Maciej Piątkowski – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego i Informatyki: 

Przedstawił projekt uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 
 

Zapytań i głosów w dyskusji do projektu uchwały nie było. 
 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska Inowrocławia jednogłośnie (22 – za, przeciw – 0, wstrz. się – 0) 

podjęła uchwałę nr XI/99/2015 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 25 października 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 7  do protokółu. 
 

Ad.5 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2015 – projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 8  do protokółu.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła  projekt uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 
 

Tomasz Marcinkowski –Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Głos zabrali radni: Grzegorz Kaczmarek, Andrzej Kieraj, Ryszard Rosiński. 
 

Grzegorz Kaczmarek – radny RM: 

Na czym będzie polegała poprawa bezpieczeństwa na ul. Metalowców i jakie 

prace zostaną wykonane w tym zakresie? 
 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Str. 14 pkt III „Dokonano zmian w zakresie wydatków, zgodnie z wnioskami 

złożonymi przez: Wydział Inwestycji Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich, który wnioskuje o przesunięcie łącznej kwoty 1 300 000 zł  

z następujących rozdziałów: 

 - rozdział 90095 – Pozostała działalność, paragraf 6050, zadanie 

„Środowiskowe Centrum Edukacji (mini-Kopernik)” – 976 900 zł, do rozdziału 

90095 – Pozostała działalność do paragrafu 6059 na zadanie „Inowrocławski 

Obszar Gospodarczy”. Zmiany te mają na celu zabezpieczenie środków 

finansowych zgodnie z zapisami ugody mediacyjnej wyczerpującej wzajemne 

roszczenia stron objętych sporem, dotyczące zadania „Budowa kanalizacji 
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sanitarnej, deszczowej i sieci wodociągowej w rejonie ulic: Marcinkowskiego, 

Orłowskiej i przyległych w Inowrocławiu” w ramach projektu unijnego 

„Inowrocławski Obszar Gospodarczy”. 

Proszę o szersze wyjaśnienie, ponieważ już kolejny raz dokonujemy zmian  

z tytułu zabezpieczenia środków finansowych w związku z zapisami ugody 

mediacyjnej. Co jest przyczyną tych zmian? Rezygnujemy z wykonywania 

zadania, które było zamieszczone pt. „Środowiskowe Centrum Edukacji mini-

Kopernik”. W jaki sposób były odbierane te inwestycje i dlaczego takie 

przypadki mają miejsce? 
 

Ryszard Rosiński – radny RM: 

Radny zabrał głos w dyskusji odnosząc się do projektu uchwały, który nie był  

zawarty w porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Odpowiem na pytanie radnego Kieraja, jak już wcześniej mówiłam warunkiem 

uzyskania dofinansowania od Marszałka w wysokości 60 % poniesionych 

nakładów na inwestycję, która była realizowana w sporze z wykonawcą,  

jest konieczność zapłacenia w tym roku pozostałej transzy wynikającej z ugody 

1 300 000 zł, dlatego zdejmujemy środki 976 900 zł, z zadania Środowiskowe 

Centrum edukacji mini-Kopernik. Więcej informacji udzieli na zadane pytania 

pani Naczelnik Aleksandra Dolińska-Hopcia.  
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Jeśli chodzi o zakres remontu ul. Metalowców, to będzie poprawiana geometria 

na łuku drogi w celu zwiększenia bezpieczeństwa. Ulica będzie sfrezowana  

i położona zostanie nowa nawierzchnia asfaltowa oraz krawężniki.  

Stan nawierzchni będzie porównywalny z nawierzchnią ul. Pileckiego.  

Jeżeli chodzi o zapytanie p. Kieraja, powiem w ten sposób, wprowadzając  

to zadanie do Wieloletniej Prognozy Finansowej nie znaliśmy szczegółowych 

dokumentów związanych z Regionalnym Programem Operacyjnym naszego 

województwa. Aby zabezpieczyć płynną realizację tego zadania został 

wprowadzony początek finansowania tej inwestycji na bieżący rok. W związku 

z tym, że już pojawiły się dokumenty uściślające wymagania p. Marszałka m.in. 

Szczegółowy Opis Osi Priorytetowych, wiemy już, że nie będzie możliwości  

w tej perspektywie finansowej, tak jak było w poprzedniej perspektywie, 

zrealizowania zadania i występowania o refundację poniesionych nakładów. 

Taka możliwość w tym okresie programowania nie będzie funkcjonowała. 

Zadanie, żeby otrzymało dofinansowanie nie może być zrealizowane.  

Wobec powyższego niezasadne jest rozpoczynanie wydawania środków  

na tą inwestycję. W związku z tym, że zawarliśmy ugodę z wykonawcą 

kanalizacji w ramach projektu Inowrocławski Obszar Gospodarczy, pojawiła się 

możliwość zabezpieczenia środków, przesuwając je między tymi dwoma 
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zadaniami. Jeśli chodzi o ugodę z wykonawcą to działamy na rzecz interesu 

Miasta. Zadanie zostało odebrane, a my byliśmy w sporze co do wielkości 

wynagrodzenia. Podobnie było w poprzednich ugodach, które zawarliśmy  

z wykonawcami. Będąc w sporze nie dokonaliśmy całkowitej płatności. 

Wykonawca, który zrealizował inwestycję otrzymał od Miasta jedynie 2 mln zł, 

resztę zapłaty pozostawiliśmy do rozstrzygnięcia przez sąd. W tej chwili sądy 

mocno stawiają na ugody i w tym przypadku sąd również wniosek wykonawcy 

skierował do mediacji. Mediacje zakończyły się pozytywnie i stąd kwestia 

płatności. Podobnie było w poprzednich przypadkach.  
  

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Rozumiem, że najpierw odbył się proces sądowy i sąd odrzucając sprawę 

skierował ją do mediacji z wykonawcą. Ile z tytułu tych spraw sądowych Miasto 

straciło, skoro było wiadomo, że są to sprawy z góry przegrane? Ile Miasto 

poniosło kosztów z tytułu prowadzenia spraw sądowych w tych zakresach? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

To nie Miasto występowało do sądu, tylko każdorazowo wykonawca, który 

ponosił wszelkie opłaty sądowe. 
 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska Inowrocławia (14 – głosami za, przeciw – 3, wstrz. się – 5) 

podjęła uchwałę nr XI/100/2015 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2015. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokółu. 
 

Ad.6  Zakończenie obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam XI sesję Rady 

Miejskiej Inowrocławia. Zapraszam na kolejną sesję, która odbędzie się 

prawdopodobnie 22 września br. 
 

Sesja trwała od godz. 9
30

 do godz. 10
00 

. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 
 

Tomasz Marcinkowski 

Sekretarz obrad 
 

Ryszard Rosiński 

 
Protokółowała: Justyna Gaczkowska 

Do protokółu dołącza się również nagranie sesji RMI na płycie. 


